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Markedsdialog pasientsignalanlegg – Haugesund kommune 
Haugesund kommune inviterer med dette til markedsdialog knyttet til fornying av 

pasientsignalanlegget ved fire av våre sykehjem.  

 

Dagens anlegg er ulike i både kompleksitet og alder. Infrastruktur (Wifi / nettverkskabling) er for 

to av byggene modernisert noe, mens for de to andre i mindre grad modernisert. 

 

Parallelt med anskaffelsen av nye varslingsanlegg ønsker kommunen å vurdere utbyggingen av 

infrastruktur. Kommunen ønsker følgelig dialog med markedet knyttet til hvordan best sikre 

synergi mellom infrastruktur- og pasientsignalanlegget.  

 

Kommunen inviterer til dialog innenfor følgende emner; 

 

• Entrepriseform og inndeling 

• Infrastruktur 

• Digitalt tilsyn 

• Integrasjoner 

• Teknisk kompetanse 

• Driftsform 

• Annet 

 

Emnene er videre utbrodert i avsnittene under. 

 

Entrepriseform og inndeling 
Kommunen ønsker tilbakemelding på følgende spørsmål hva gjelder entrepriseform og inndeling; 

 

• Hvilke fordeler og ulemper ser leverandør med å samle infrastruktur og 

pasientsignalanlegg i en og samme entreprise. 

 

• Haugesund kommune vil i forkant av utlysning kartlegge eget behov gjennom en 

behovsanalyse som videre konkretiseres i et konkurransegrunnlag. Kommunen ønsker 

tilbakemelding fra leverandør på hvorvidt prosjektet bør gjennomføres som en 

samspillsentreprise i tråd med NS 8407, eller en rammeavtale.   

 

 

Infrastruktur  
Under følger noen konkrete tekniske spørsmål tilknyttet infrastruktur; 

• Hvilke krav har systemet til eksisterende infrastruktur? Hvilke komponenter må kables, 

bruker POE osv. 

• I hvor stor grad er pasientvarslingsanlegg avhengig av Wifi? 

• Hvordan ser leverandør på bruken av 4G med VPN/MDA på mobile enheter for 

alarmmottak? 

• Hvordan bør kommunen rigge seg, og hva bør det bes om i en kravspesifikasjon for å sikre 

best mulig redundans og stabilitet i løsningen? Da med tanke på utfall av nett, kontakt med 

servere og strømbrudd. 
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Digitalt tilsyn 
Kommunen ønsker å benytte digitalt tilsyn.  

• Hvordan rigger vi oss for innføring av digitalt tilsyn?  

 

Integrasjoner  
Kommunen benytter i dag Gerica EPJ og ønsker å knytte hendelser til journal.  

• Hvilke integrasjonsmuligheter eksisterer?  

• Hva ligger i pipelinen? 

 

Teknisk kompetanse 
Med tanke på effektiv og sikker drift har kommunen følgende spørsmål; 

• Hva kreves av teknisk kompetanse fra ansatte på sykehjem, superbrukere og teknisk 

personell (IKT)? 

• Hva bør kommunen gjøre, og hva bør leverandøren gjøre i en driftsfase? 
 

Driftsform  
Haugesund Kommune har eget datasenter, men drifter også mange tjenester i sky.  

• Hvilken driftsform mener dere er best for god, sikker og robust drift? 

 

Annet 
Er det noe annet leverandøren mener er sentralt for kommunen å ta hensyn til ved videre utvikling 

av pasientsignalanlegg for våre sykehjem? 

 

Tilbakemelding 
Haugesund kommune ber om skriftlig tilbakemelding på spørsmålene som er listet opp over. 

Kommunen ønsker at tilbakemeldingene ikke utgjør mer enn tre (3) A4-sider. Dersom vi finner det 

formålstjenlig, vil vi kalle inn leverandører til individuelle dialogmøter hvor svar gjennomgås.  

 

Frist på tilbakemelding: 30.06.2023 kl 1500 

 

 

Med vennlig hilsen 

Thomas Haugen       Ina Rolfsdatter Øvstedal 

Leder prosjektavdeling       Innkjøpsleder 

Haugesund kommune       Haugesund kommune 


